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mpliem els nostres serveis amb 3 nous fons d’inversió en US dòlars, amb els quals podràs aconseguir la revaloració del teu capital a llarg termini. Tria com 
vols fer créixer el teu capital: mantenint una exposició al risc moderada, balancejada o agressiva. Sigui quin sigui el teu estil d’inversió, amb els nostres nous 

fons seguim el teu ritme.

Per a més informació, visita’ns, entra a www.vallbanc.ad o truca’ns al + 376 750 760
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Tria el teu ritme
Ara pots invertir en els nostres 
nous fons en U$ dòlars i 
escollir el teu propi ritme.
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Una delegació de Socialdemo-
cràcia i Progrés, encapçalada pel 
president, Jaume Bartumeu, 
i la responsable de relacions 
internacionals de la formació, 
Marian Sanchiz, es van despla-
çar dimecres passat a San Mari-
no on fins aquest dissabte han 
mantingut diverses trobades 
amb representants de diferents 
forces del centreesquerra san-
marinès, amb qui han abordat 
qüestions com l’acord d’associ-
ació amb la Unió Europea i el 
Fons Monetari Internacional.

Així, segons va informar ahir 
SDP en un comunicat, la dele-
gació es va reunir dijous amb la 
consellera independent Giovan-
na Cecchetti, amb qui van inter-
canviar punts de vista sobre la 
situació i problemàtica del siste-
ma bancari i financer i de les re-
lacions amb l’FMI. També es van 
analitzar les perspectives de fu-

tur dels petits estats i la incidèn-
cia que tindrà en aquest àmbit 
l’acord d’associació amb la UE.

Bartumeu va reunir-se també 
amb Mateo Rossi i Gerardo Gio-
vagnoli, president i responsable 
de relacions internacionals del 
Partit dels Socialistes i Demò-

crates (PSD), amb qui també va 
analitzar la situació del sistema 
financer i el “delicat escenari” per 
a un petit Estat que comporta 
l’adhesió a l’FMI.

En la trobada es van posar 
també de manifest les dificultats 
d’accedir, des de l’oposició, a una 

“informació transparent del que 
s’està negociant amb la Unió Eu-
ropea”, si bé les dues formacions 
van coincidir en la necessitat de 
reforçar-ne l’embrancament.

Divendres el president d’SDP 
va mantenir una trobada amb el 
secretari d’Estat d’Afers Exteri-
ors de San Marino, Nicola Renzi, 
a qui va exposar la voluntat de re-
forçar la relació amb la UE i li va 
recordar que va ser precisament 
el seu Govern qui el 2010 va 
adreçar-se a la Comissió Europea 
per obrir camí cap a la negociació 
d’un acord d’associació. Després 
de la trobada amb Renzi, Bartu-
meu va ser rebut pels Capitani 
Reggenti –caps d’Estat– de San 
Marino, Stefano Palmieri i Mat-
teo Ciacci, amb qui va abordar el 
procés de negociació amb la UE.

La delegacióo d’SDP es va 
reunir també amb Giuseppe 
Morganti i Vanessa D’Ambro-
sio d’Esquerra Socialista De-
mocràtica.

Una delegació d’SDP tracta sobre la 
Unió Europea i l’FMI a San Marino
Bartumeu es troba amb diferents polítics i amb el secretari d’Estat d’Afers Exteriors, Nicola Renzi

Partits

Jaume Bartumeu, amb el secretari d’Estat d’Afers Exteriors de San Marino, Nicola Renzi.
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Consell General

La consellera general del 
Partit Socialdemòcrata (PS), 
Rosa Gili, vol saber quines 
són les necessitats dels dife-
rents sistemes educatius de 
cara al curs escolar que ha de 
començar al setembre. Per 
això, segons va informar la 
formació en un comunicat, 
la parlamentària ha trami-
tat una bateria de pregun-
tes, que el Govern haurà de 
respondre de forma escrita, 
on s’interessa pel nombre 
d’alumnes esperats, pel cost 
que suposa un estudiant als 
sistemes espanyol i francès o 
les subvencions per a les as-
sociacions de pares i mares, 
entre d’altres. Algunes qües-
tions se centren en la proble-
màtica de l’excés de pes de 
les motxilles i en les mesures 
que, per mirar de trobar so-
lucions, s’estiguin impulsant 
des del ministeri d’Educació i 
Ensenyament Superior. 

Gili demana per 
les necessitats 
dels sistemes 
educatius

Redacció
anDorra la vella


